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Wersja protokołu oryginalna, dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

Protokół  posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

Nr 07/2010   w dniu 26 kwietnia 2010r.          
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:00 zakończono o godz. 19.00 

 
  

Lp. Imię i nazwisko Podpis 
1. 
 

Sławomir Maciaszek 
- Przewodniczący Komisji Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący   Komisji Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz Komisji Obecny 

4. 
 Józef Sulikowski Obecny 

5. 
 Andrzej Wieczorek Obecny  

6. 
 Wiesław Ewertowski Nieobecny 

7. Grzegorz Owczarzak Obecny 

8. Jerzy Piasecki Obecny 

9. Andrzej Bielecki Obecny 

10. Krzysztof Migasiewicz Nieobecny 

11. Michał Piechocki Obecny 

12. Zbigniew Grabowski Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1. Wiesław Ewertowski  
2. Krzysztof Migasiewicz 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
3. Danuta Królczyk  – Skarbnik Powiatu Wągrowieckiego  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Informacja o stopniu wykonania budżetu powiatu za 2009r.  
3. Omówienie materiałów na sesję.  
4. Zakończenie posiedzenia.  

 
2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
      KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW 
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S.Maciaszek odczytał zgromadzonym odpowiedź na wniosek  Komisji dotyczący propozycji 
zamknięcia ruchu drogowego na moście przy ulicy Straszewskiej w Wągrowcu. Zarząd 
podjął rozmowy w kwestii przekazania mostu samorządowi miejskiemu.   

 
3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
 
Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 16.00. Obrady prowadził Przewodniczący Komisji 
Sławomir Maciaszek. Podczas otwarcia obrad  obecnych było 10 członków Komisji Finansów, 
Obszarów Wiejskich i Strategii  Rozwoju Powiatu oraz  goście zaproszeni na posiedzenie /lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/. Po powitaniu zgromadzonych, stwierdzeniu 
quorum oraz przyjęciu protokołów z poprzedniego posiedzenia Komisji (10 obecnych – 10 za / 0 
przeciw / 0 wstrzymujących się od głosu) S.Maciaszek oddał głos Skarbnikowi Powiatu. 
 
2. Informacja o stopniu wykonania budżetu powiatu za 2009r. /Danuta Królczyk/ 
 
 S.Maciaszek poprosił Skarbnika Powiatu, aby przedstawił w wersji ogólnej realizację uchwały 
budżetowej za 2009r., bowiem każdy radny miał materiał dotyczący tego tematu wcześniej i 
mógł się szczegółowo z nim zapoznać. D.Królczyk omawiając, wskazywała na pewne czynniki 
warunkujące nie wykonanie w 100%  dochodów i wydatków budżetowych.  
Radny J.Sulikowski pytał o ponad 700% wykonanie planu dochodów w SKiOPS – czy jest to 
niedoszacowanie przy planowaniu czy liczba usług tak drastycznie wzrosła? Skarbnik 
odpowiedziała, że  wynika to z zwiększonej liczby usług. Bardzo małe dochody są w 
warsztatach szkolnych ZSP nr 1 w Wągrowcu- drugim gospodarstwie pomocniczym powiatu. Tu 
z kolei odbija się sytuacja ekonomiczna w kraju – mniejsza liczba zamówień na elementy 
wykonywane w warsztatach. Warsztaty te nie są nastawione na osiąganie wielkich dochodów.  
J.Sulikowski pytał także o zwroty do powiatu środków z WAGROBUD-u i WOPR-u. Sprawa 
WOPR-u została zamknięta – umorzona po wpłaceniu 50% należności. Jeśli chodzi o 
WAGROBUD – powiat czeka na rozstrzygnięcia sądowe i spłatę należności wobec powiatu.  
Radny J.Piasecki zapytał o subwencję oświatową – czy została przekazana w 100% do 
jednostek oświatowych. Skarbnik odrzekła, że w 2010r. na pewno tak – a w 2009r. cześć 
subwencji poszła na spłatę odsetek z kredytów i pożyczek przeznaczanych na inwestycje 
termomodernizacyjne w jednostkach. Starosta M.Piechocki powiedział, że w 2010r. odsetki z 
kredytów termomodernizacyjnych nie mogą być z tego zapłacone, skoro chcemy się ubiegać o 
środki z rezerwy ministra związane z funkcjonowaniem gołanieckiego MOS-u.  
J.Piasecki pytał o sprzedaż gruntu pod hotel przy Aquaparku w Wągrowcu. Działka – jak 
przypomniał Skarbnik – jest wprowadzona do budżetu po stronie dochodów. Obecnie nie ma 
kupców na jej nabycie. Starosta powiedział, że dwa przetargi nie przyniosły rozstrzygnięcia.  
 
W dalszej części, Skarbnik Powiatu zaprezentowała propozycję podziału nadwyżki budżetowej 
wypracowanej  z realizacji budżetu z roku poprzedniego. Podział ten został określony    
w projekcie uchwały zmieniającej budżet powiatu 2010r. Do zaprezentowanego projektu ww. 
uchwały, D.Królczyk dopowiedziała, że będzie autopoprawka do tej uchwały, gdyż decyzją 
Wojewody Wielkopolskiego wpłyną dodatkowe środki – dodatki do wynagrodzeń dla 
pracowników socjalnych w PCPR i WPO-W (łącznie – 4.250zł) .   
J.Sulikowski zapytał czy do sprawozdania z wykonania budżetu dołączane jest sprawozdanie 
budżetu ZOZ-u i czy jeśli tak, to czy RIO nie wskazywało uwag w tek kwestii. Skarbnik odrzekła, 
że tak – jest dołączone - ale za półrocze, a RIO nie wskazywano uwag. Jednak D.Królczyk 
nadmieniła, że  wcześniej RIO skierowało dyrektora G. Hoffmana do komisji dyscyplinarnej.  
O godz. 17.10 Przewodniczący Komisji zarządza 10 – minutową przerwę w obradach. Ale 
zanim to uczynił - przedstawił propozycję – projekt opinii Komisji Finansów dotyczącej 
wykonania budżetu powiatu za 2009r. i odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej na 
temat wykonania uchwały budżetowej za rok 2009.    
 
Po wznowieniu posiedzenia i dyskusji, Komisja przyjęła pozytywnie opinię na temat wykonania 
budżetu za 2009r. [10 obecnych / 6 – za / 0 – przeciw / 4 – wstrzymujących się od głosu].  
Opinia ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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• Projekt uchwały RPW w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2010r. 
Opinia Komisji - pozytywna   
[10 obecnych / 6 – za / 0 – przeciw / 4 – wstrzymujących się od głosu]. 

3. Omówienie materiałów na sesję.  
 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 RPW z dn. 30 marca 2004r. 

w sprawie ustalenia WPI Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 – 2013 / M.Piechocki/ 
 
Zmiany do WPI wprowadzane w projekcie uchwały dotyczą inwestycji podłączenia gazu 
do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy. Inwestycja jest opłacalna i zwróci 
się po 2-3 latach. Starosta wskazywał, że podobna inwestycja miała być realizowana w 
Antoniewie, ale miasto i gmina Skoki nie będzie realizować tego działania w tym roku. 
Jest za mało chętnych na podłączenie do sieci gazowej.  
J.Sulikowski wyrażał swoje niezadowolenie, że nie zrobiono wszystkiego, żeby ta 
inwestycja gazowa została poprowadzona do Antoniewa. M.Piechocki wskazywał, że to 
gmina określa plany gazyfikacji. Plan był na 2010r. ale odstąpiono od jego realizacji.  
Opinia Komisji - pozytywna   
[10 obecnych / 10 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 
 

• Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego / M.Piechocki/ 
 
Przedłużenie umowy z p.Wioletą Kaczmarek najmu lokalu 16,60m2 położonego na I 
piętrze budynku przy ulicy Kościuszki 53.     
Opinia Komisji - pozytywna   
[10 obecnych / 10 – za / 0 – przeciw / 0 – wstrzymujących się od głosu]. 

 
• Projekt uchwały w sprawie podjęcia przez Zarząd Powiatu działań wobec Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Wągrowcu / M.Piechocki/ 
 
M.Piechocki wskazywał uzasadnienie uchwały. Według niego należy podjąć działania 
dotyczące ustalenia zasadności dalszego funkcjonowania ZOZ-u na dotychczasowych 
zasadach lub wskazać konieczność ewentualnego przekształcenia w inne formy 
organizacyjne. J.Sulikowski przypomniał, że Komisja Bezpieczeństwa, której 
przewodniczy  - wnosiła o uszczegółowienie czasu realizacji uchwały. Radni 
podejmowali dyskusję w której wskazywali, że działania już powinny zostać podjęte 
wcześniej. Odstąpienie od kontraktów, na które został ogłoszony konkurs jest już 
niemożliwy. W związku z tym niemożliwe może być także obniżenie wynagrodzeń 
lekarzy o 10%. Starosta podkreślał, że szpital ma coraz większe problemy z 
regulowaniem składek ZUS i zaczyna mieć trudności z regulowaniem płatności wobec 
swoich pracowników. G.Owczarzak domniemywał, że celem tej uchwały jest wykonanie 
ruchu zobowiązującego Zarząd do działania. J.Springer przypuszczał, że podjęcie takiej 
uchwały wskazuje na możliwość podejmowania innych działań Zarządu wobec ZOZ-u. 
Radny tym samym dopytywał o jakie działania chodzi. J.Sulikowski powiedział, że 
zmiany w ZOZ-ie muszą polegać na zmianie systemu zarządzania tą placówką. Starosta 
wskazywał działania, do których ta uchwała zobowiązuje Zarząd. Należą do nich: 
- zmniejszenie wydatków o co najmniej 10%, 
- zmianę dyrektora ZOZ-u, 
- przygotowanie do przekształcenia ZOZ-u.   
Z dyskusji członków Komisji wynikało, że należy wskazać ramy czasowe do 
podejmowanych działań wynikających z uchwały. Były dwie propozycje do końca maja 
lub do końca czerwca 2010r. Przewodniczący wobec tego dylematu zaproponował by 
radni w głosowaniu wskazali który termin jest najlepszy i należy wprowadzić do uchwały 
w tym temacie.        
 
Opinia Komisji - pozytywna  
(wskazanie ram czasowych w treści uchwały – do końca czerwca 2010r.)  
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[10 obecnych / 5 – za (w tym Przewodniczący Komisji)/ 0 – 5rzeciw / 0 – wstrzymujących 
się od głosu]. 

 
 
 
4. Zakończenie posiedzenia  

 
Przed zakończeniem posiedzenia J.Springer wrócił do tematu sprzedaży działki pod hotel przy 
wągrowieckim Aquaparku. Proponował, aby przedstawić ofertę kupna także sieciom 
gastronomicznym. Należałoby wcześniej jednak – przeanalizować planowaną formę 
zagospodarowania tego terenu- czy taki krok można podjąć. J.Piasecki  dopowiedział, że nie 
jest za tym żeby obniżać cenę działki i żeby nie spieszyć się z jej ze sprzedażą. Radny uważa, 
że cena będzie rosła wraz z tym jak powstawać będzie Aquapark. Starosta zgadzał się z tym, 
ale wskazywał, że nie można też odwlekać w nieskończoność sprzedaży gruntu, gdyż trzeba 
spłacać kredyt i odsetki od kredytu zaciągniętego w 2009r. na zabezpieczenie wsparcia gminy 
miejskiej w realizacji tej inwestycji, gdyż nie sprzedano gruntu podczas pierwszego przetargu w 
2009r. – wykonując zapisy przyjętej uchwały.  
S.Maciaszek zapytał o przekształcenie SKiOPS – czy załoga chce założyć spółkę pracowniczą 
chcącą dalej prowadzić stację – nie tracąc zatrudnienia? Starosta odrzekł, że takie działania są 
podejmowane przez obecnego kierownika SKiOPS i jego współpracowników.      
 
 Zakończenie posiedzenia Komisji nastąpiło o godzinie 19.00.   

 
 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 

4.1 Zapytania 
Odnotowano w opisie przebiegu dyskusji.  
 
4.2 Opinie 
Odrębna opinia na temat wykonania budżetu powiatu za 2009r. stanowi za łącznik do niniejszego protoko łu.  
 
4.3 Stanowiska 
Nie odnotowano  
  
4.4 Wnioski 
Nie odnotowano  

 

 

 

  ____________________________                            _____________________ 

         Protokołował / Protokołowała                                Przewodniczący Komisji   

 


